2025-11-03

●致中語組所有獎學金受獎生(含 2025 年冬季班新生):

如果您冬季班 12 月至 2 月,每月上完課程,並符合以下獎學金規定,您將於以下時程領到獎學金。若未達成規定則停發當月獎學金。(詳見獎學金手冊第 4/11 頁)

- 1.每月缺席時數要求(12至2月):
- 1-1.教育部、外交部獎學金:12-1月,每月缺席時數 ≤11 小時。
- 1-2.臺北市政府獎學金:12-1月,每月缺席時數 ≤10小時。

★1-3.所有受獎生:2月,不能缺席任何一堂課(2/2-2/6),否則將無法領取當月獎學金。

依據獎學金規定,在每週至少應上課 15 小時的前提下,且符合每月缺席時數及每季成績要求,受獎生才能領取當月獎學金。因為獎學金發放時數是以月為計算單位,加上 2 月份全部課程只有 15 小時,所以不能缺席任何一堂課(2/2-2/6),否則將會喪失當月獎學金。

提醒所有受獎生,請留意您上課出席及假期的安排。

2.每季平均成績要求(2月):

教育部、外交部、獎學金臺北市政府獎學金:冬季班成績≥80分。

◎2025 年冬季班 12 至 2 月獎學金發放時間表:

月份	原訂發放日	狀況	實際發放日
(Month)	(Scheduled Date)	(Situation)	(Actual Date)
12 月獎學金 (Scholarship for December)	1/15 (Thu)	作業期遇 1/1 國定假日	1/16 (Fri) 發放
		(Holiday during	(Paid on 1/16)
		processing)	, ,
1月獎學金		作業期遇 2/12~2/22 臺大	2/25 (Wed) 或更晚 (Paid
(Scholarship for January)	2/15 (Sun)	春節假期 (NTU CNY	on 2/25 or later)
		Holiday during processing)	
2月獎學金	3/15 (Sun)	遇週末 (Weekend)	3/16 (Mon) 發放 (Paid
(Scholarship for February)			on 3/16)

★再次提醒:

- 1.1月份獎學金:因為遇到臺大春節連續假日(2/12-2/22),所以學校行政系統的作業時間也會延後。如果您1月份出席時數有符合獎學金規定,您的獎學金預計會順延至2/25(三)或更晚入帳,請妥善安排您的財務規劃。
- 2.**2月份獎學金**: 2月份全部課程只有 15 小時,所以<u>不能缺席任何一堂課(2/2-2/6)</u>,否則將會喪失當月獎學金。
- 3.請務必開通郵局帳戶海外提領功能(獎學金手冊第 4/10 頁)。

依政府政策及獎學金規定,受獎期限結束後45天,郵局帳戶將被凍結而無法使用。

若您於受獎期限最後一個月符合獎學金規定,請務必於受獎期限結束後的45日(含平假日)內

提領或用完該帳戶裡的剩餘額度,以避免因帳戶遭凍結無法使用,進而被視為

自動放棄剩餘獎學金。

舉例說明:若您的受獎期限為 2025 年 12 至 2026 年 2 月, 2 月獎學金約在 3 月 16 日發放。最晚須在 2026 年 4 月 14 日前提領或用完該帳戶裡的剩餘額度,否則帳戶將被凍結,而視同放棄剩餘獎學金。

• To all CLD scholarship recipients (Including new students of 2025 Winter course),

If you complete the courses for December to February in the winter semester and meet the following scholarship requirements, you will receive the scholarship according to the schedule below. If you fail to meet the requirements, the scholarship for that month will not be issued.

(See Scholarship Manual p.4/11)

- 1. Monthly Absence Limit (Dec-Feb):
- 1-1. MOE & MOFA Scholarships: Dec–Jan, Absence hours per month ≤ 11 hours.
- 1-2. Taipei City Government Scholarship: Dec–Jan, Absence hours per month ≤ 10 hours.

★1-3. All CLD scholarship recipients: <u>In February</u>, you <u>cannot miss any class (2/2-2/6)</u>, otherwise you will not be able to receive the scholarship for that month.

According to the regulations of scholarship, recipients are eligible to receive the monthly scholarship only if they attend the classes for a minimum of 15 hours per week as a prerequisite and will have to meet the monthly attendance hours and grade requirements for each season.

As the scholarship is distributed on a monthly basis, and considering the above regulations and the fact that we have only 5 days of classes in February, we would like to remind <u>all recipients that no absences</u> <u>are allowed in February courses (2/2-2/6)</u>. Failure to adhere to this rule will result in the inability to receive the scholarship for February. Please pay attention to your attendance and holiday arrangements in advance.

2. Semester Grade Requirement (Nov):

MOE, MOFA, and Taipei City Government Scholarships: Fall semester grade ≥ 80.

©Scholarship Payment Schedule (Dec 2025 – Feb 2026, Winter Course 2025):

月份	原訂發放日	狀況	實際發放日
(Month)	(Scheduled Date)	(Situation)	(Actual Date)
12 月獎學金		作業期遇 1/1 國定假日	1/16 (Fri) 發放
(Scholarship for December)	1/15 (Thu)	(Holiday during	(Paid on 1/16)
		processing)	(Faid oil 1/10)
1月獎學金 (Scholarship for January)	2/15 (Sun)	作業期遇 2/12~2/22 臺大	2/25 (Wed) 或更晚 (Paid
		春節假期 (NTU CNY	on 2/25 or later)
		Holiday during processing)	
2月獎學金	3/15 (Sun)	遇週末 (Weekend)	3/16 (Mon) 發放 (Paid
(Scholarship for February)			on 3/16)

★Reminder again,

1. About scholarship of January:

Because there are long Chinese New Year holidays in January (2/12-2/22), which suspended the school administration system a little bit, the scholarship of January will hence be delivered a little bit later. If your attendance in January satisfies the requirement, you will receive your scholarship **around 2/25**

(Wed) or later. Please arrange your financial planning properly.

2. About scholarship of February:

All recipients that no absences are allowed in February courses (2/2-2/6).

Failure to adhere to this rule will result in the inability to receive the scholarship for February

3. Please make sure to <u>activate the overseas withdrawal function</u> at the post office (see Scholarship Manual, p. 4 / 11).

According to government policy and scholarship regulations, your postal account will be frozen 45 days after the end of your scholarship period and cannot be used.

If you meet the scholarship requirements in your final awarded month, you must withdraw or use all remaining funds in your account within 45 days (including weekends and holidays) after the end of your awarded period. Otherwise, your account will be frozen, and any remaining scholarship will be considered forfeited.

Example: If your awarded period is from December 2025 to February 2026, the scholarship for February will be issued around March 16, 2025. You must withdraw or use all the remaining funds in the account before April 14, 2026. Otherwise, the account will be frozen, and the remaining scholarship will be regarded as forfeited.